

Date: 20/12/2020

التاريخ: 2020/12/20

Clarification regarding what was stated in the invitation of the Board of Directors of DAMAC Properties Dubai Co PJSC ("the Company") to convene to discuss and consider a potential acquisition:

We refer to the media reports published today regarding the above subject.

The Company would like to clarify to the public that the potential acquisition that will be discussed by the Board of Directors on Wednesday 23/12/2020 relates only to increasing the Company's current shareholding in the Nine Elms project in London.

The Company confirms that to date there are no other acquisition deals that have been submitted to the Company's Board of Directors for the purposes of consideration and discussion.

-End-

توضيح بخصوص ما ورد في دعوة مجلس ادارة شركة داماك العقارية دبي ش.م.ع ("الشركة") للإنعقاد بخصوص مناقشة والنظر في صفقة استحواذ محتملة:

نشير إلى تقارير إعلامية نشرت اليوم بخصوص الموضوع اعلاه.

ترغب الشركة في ان توضح للعموم بأن صفقة الاستحواذ المحتملة التي سيتم مناقشتها من قبل مجلس الادارة يوم الاربعاء الموافق 2020/12/23 تتعلق فقط برفع نسبة مساهمة الشركة الحالية في مشروع ناين المز في مدينة لندن.

وان الشركة تؤكد بأنه لا يوجد حتى تاريخه اي صفقات استحواذ اخرى تم تقديمها الى مجلس ادارة الشركة لغايات النظر والمناقشة.

-انتهى-